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Abstract (en)
Training equipment for players practising sports involving the dispatch of a ball or the like into a chosen target, characterised in that it essentially
comprises: - at least one target (5, 6), at least partially embodied and comprising on its outer periphery means (14) for anchoring to a fixed frame,
preferably consisting of the opening of a conventional goal (1-3), - and at least one return net (11, 12), attached along one or more of its ends to the
inner periphery of the said target (5, 6). <IMAGE>

Abstract (fr)
Matériel d'entrainement pour joueurs pratiquant des sports comportant l'envoi d'un ballon ou analogue dans une cible choisie, caractérisé en ce
qu'il se compose essentiellement : - d'au moins une cible (5,6) au moins partiellement matérialisée et comportant sur sa périphérie extérieure des
moyens d'amarrage (14) à un cadre fixe, constitué de préférence par la fenêtre d'un but (1-3) traditionnel, - et d'au moins un filet de renvoi (11,12),
accroché le long des/d'une de ses extrémités à la périphérie intérieure de ladite cible (5,6).
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